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Zápis z jednání 

Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina č. 4/2010 

konaného dne 20. 09. 2010 

 

Přítomni: 

1. Paclík Martin 5. Stoček Petr (předseda) 

2. Coufal Karel 6. Ondrušek Roman 

3. Nejedlá Dagmar  7. Bárta Ladislav 

4. Šmrha Jiří (místopředseda) 8. Panovec Petr (tajemník) 

Nepřítomni/omluveni: 

1. Kopecký Zdeněk 3. Dvořák Vít 

2. Tůma Zdeněk 4. Straka Luboš 

Hosté: 

1. Kružíková Marie (členka Rady kraje 
Vysočina) 

3. Burda Jan (RDMKV) 

2. Prokop Vilibald (OŠMS)  

 

Program: 

1. Návštěva ICM Třebíč a seznámení s jeho činností (poté přejezd auty k budově bývalé 
MŠ na ulici Fr. Hrubína); 

2. Prohlídka  prostor a seznámení s činnosti Mateřského centra; 

3. Prohlídka prostor a seznámení s činností Občanského sdružení KADET; 

4. Zahájení jednání a schválení programu; 

5. Kontrola zápisu a usnesení; 

6. Projednání návrhu podpory VIP akcí v kraji Vysočina na rok 2011; 

7. Zhodnocení grantových programů z Fondu Vysočiny v roce 2010 a příprava záměrů a 
vyhlášení grantových programů pro rok 2011; 

8. Příprava a projednání rozpočtu oddělení mládeže a sportu na rok 2011; 

9. Vyhodnocování žádostí o zřizování a fungování krajských center talentované mládeže; 

10. Zprávy z kontrol vybraných projektů grantů z Fondu Vysočiny; 

11. Diskuse, různé; 

12. Ukončení jednání. 
 
 
1. Návšt ěva ICM Třebíč a seznámení s jeho činností 

Členové komise byly seznámeni s činností Informačního centra pro mládež Třebíč. Jedná 
se o centrum, které mladým lidem a pracovníkům s mládeží zdarma poskytuje informace 
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z oblastí týkajících se mladých lidí. Od 1. 1. 2010 ICM získalo certifikaci MŠMT a stalo 
se tak jedním z devíti certifikovaných ICM v ČR. 
 

2. Prohlídka prostor a seznámení s činnosti Mate řského centra 
Členové komise shlédli činnosti Mateřského centra Třebíč. Byly jim představeny služby, které 
toto centrum nabízí dětem a rodičům. Dále byly provedeni prostorami centra. 
 

3. Prohlídka prostor a seznámení s činností Ob čanského sdružení KADET 
Jan Burda seznámil členy komise s činnosti Občanského sdružení Kadet, které nabízí kroužky, 
kluby a příležitostné akce a tábory. 
 

4. Zahájení jednání a schválení programu 
Petr Stoček, předseda Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vysočina (dále jen „Ksvč“), 
zahájil jednání a přivítal všechny přítomné. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že Ksvč je 
usnášeníschopná. Přednesl návrh programu, který byl upraven do následující podoby: 
 

1. Návštěva ICM Třebíč a seznámení s jeho činností (poté přejezd auty k budově bývalé 
MŠ na ulici Fr. Hrubína); 

2. Prohlídka  prostor a seznámení s činnosti Mateřského centra; 

3. Prohlídka prostor a seznámení s činností Občanského sdružení KADET; 

4. Zahájení jednání a schválení programu; 

5. Kontrola zápisu a usnesení; 

6. Projednání návrhu podpory VIP akcí v kraji Vysočina na rok 2011; 

7. Příprava a projednání rozpočtu oddělení mládeže a sportu na rok 2011; 

8. Zhodnocení grantových programů z Fondu Vysočiny v roce 2010 a příprava záměrů a 
vyhlášení grantových programů pro rok 2011 a zprávy z kontrol vybraných projektů 
grantů z Fondu Vysočiny; 

9. Vyhodnocování žádostí o zřizování a fungování krajských center talentované mládeže; 

10. Diskuse, různé; 

11. Ukončení jednání. 
 
Takto upravený program zasedání byl 7 hlasy schválen. 
 

5. Kontrola zápisu a usnesení 

Proběhla kontrola zápisu a přijatých usnesení ze zasedání Ksvč č. 3/2010 - jednotlivé body 
a usnesení byly bez připomínek. 
 

6. Projednání návrhu podpory VIP akcí v kraji Vyso čina na rok 2011 

Petr Panovec okomentoval podkladový materiál „VIP akce kraje Vysočina v roce 2011“. Jedná 
se o pracovní verzi. Kraj Vysočina pravidelně oslovuje organizátory akcí. Materiál bude 
zpracován do prvního čtení rozpočtu a poté bude předložen radě kraje ke schválení. 
 
 
Usnesení 07/04/2010/Ksv č 
Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina 
bere na v ědomí 
projednání návrhu podpory VIP akcí v kraji Vysočina na rok 2011. 
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Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 

7. Příprava a projednání rozpo čtu odd ělení mládeže a sportu na rok 2011 

Petr Panovec okomentoval podkladový materiál. Jedná se o návrh rozpočtu pro první čtení. 
Nově se objevuje kapitola „Volný čas“, neboť pro rok 2011 se neuvažuje o Fondu Vysočiny 
(dále jen „FV“). Pokud by FV pro rok 2011 byl schválen, tak jen s minimálními finančními 
prostředky. Byla navýšena částka u letní olympiády. Ostatní kapitoly rozpočtu zůstaly totožné. 
V případě redukce programů bude snaha o minimální změny. Martin Paclík vznesl dotaz na výši 
finančních prostředků určených na bezpečné branky. Petr Panovec odpověděl, že částka 
vychází z memoranda mezi Asociací krajů a ČMFS. V současné době probíhá vyjednávání. 
Právní forma ještě vyřešena není. Cílem je vyřešit bezpečné branky v roce 2011. Jiří Šmrha 
vznesl dotaz, jaká je představa pojmu „Bezpečné branky“. Petr Panovec odpověděl, že se jedná 
o přenosné branky. Úzce to souvisí s projektem ČMFS - změna herního systému u žáků. 
Bezpečná branka je branka, která je z kompozitního materiálu a cena jedné branky je 26 tis. Kč 
bez DPH. Na základě jednáních je představa náhrada této branky brankou z plastu, která taktéž 
bude vyhovovat všem předepsaným požadavkům. Cena této branky bude cca 2 tis. Kč. 
Jiří Šmrha dále vznesl dotaz, zda memorandum je závazné. Marie Kružíková odpověděla, 
že memorandum bylo podepsáno předsedou Asociace krajů ČR. Jan Burda a Ladislav Bárta 
vyslovili názor, že na kapitolu „Volný čas“ je určena velmi malá částka a bylo by dobré změnit 
poměr částek. Ke kapitole „Volný čas“ se rozvinula krátká diskuze. 
 
Z jednání odešla členka komise Dagmar Nejedlá. 
 
 
Usnesení 08/04/2010/Ksv č 
Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina 
bere na v ědomí 
předložený návrh rozpočtu na rok 2011. 
Usnesení bylo přijato 6 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 

8. Zhodnocení grantových program ů z Fondu Vyso činy v roce 2010 a p říprava 
záměrů a vyhlášení grantových program ů pro rok 2011 a zprávy z kontrol 
vybraných projekt ů grant ů z Fondu Vyso činy 

Vilibald Prokop sdělil členům komise informace o zhodnocení grantových programů (dále jen 
„GP“) v roce 2010. Celkem byly vyhlášeny 2 GP v roce 2010 z FV – Volný čas 2010 
a Sportoviště 2010. Samotné hodnocení dopadlo dobře. U obou GP byly převisy. Žádné jiné 
GP vyhodnoceny v tomto roce nebudou. V současné době není jisté, zda FV pro rok 2011 
bude vyhlášen. Dále sdělil, že již proběhly některé kontroly za rok 2010. Náhodně vybrané 
projekty, které byly kontrolovány, byly v pořádku. Kontroly z roku 2009 se v současné době 
uzavírají. Kontroly u realizace projektů proběhly bez problémů. Problémy byly pouze po finanční 
a ekonomické stránce. Některé GP nebyly vůbec realizovány a u některých GP byly špatně 
vyhotoveny závěrečné zprávy, které byly následně doloženy. Z důvodu většího výskytu chyb 
bylo doporučeno veškeré finanční prostředky poskytovat až po vyúčtování. Veškerá data 
z kontrol jsou k dispozici na webových stránkách kraje. Martin Paclík vznesl podnět, aby členové 
hodnotících komisí měli možnost znát minulost žadatele o GP. Vilibald Prokop odpověděl, 
že na základě velkého množství dat o chybovosti žadatelů, nelze podobný seznam sestavit. 
Byly zpřísněny podmínky pro vyúčtování dotace. 
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Ksvč byla seznámena se zhodnocením grantových program ů z Fondu Vyso činy v roce 
2010 a přípravou zám ěrů a vyhlášení grantových program ů pro rok 2011 a se zprávami z 
kontrol vybraných projekt ů grant ů z Fondu Vyso činy a bere p ředložený materiál na 
vědomí. 

 
 

9. Vyhodnocování žádostí o z řizování a fungování krajských center talentované 
mládeže 

Petr Panovec sdělil, že celkem byly zaevidovány 2 žádosti v řádném termínu. Zbylých 10 center 
zažádalo ve zkráceném a zjednodušeném režimu. V plánu je nepodpořit taikwondo a podpořit 
lyžaře. V rozpočtu pro KCTM je na rok 2011 vyčleněna částka ve výši 4 mil. Kč. Návrh rozpočtu 
je předložen k prvnímu čtení a částky se mohou změnit. 
 
Usnesení 09/04/2010/Ksv č 
Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina 
bere na v ědomí 
vyhodnocování žádostí o zřizování a fungování krajských center talentované mládeže. 
Usnesení bylo přijato 6 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 

10. Diskuze, r ůzné 

Petr Stoček informoval členy komise o dopise od pana hejtmana, s žádostí o projednání návrhu, 
zasílat podkladové materiály na jednání komise pouze v elektronické podobě s tím, že tištěné 
podklady by obdržel pouze předseda a jeden kompletní výtisk podkladových materiálů by byl 
k dispozici na jednání komise. 
 
 
Usnesení 10/04/2010/Ksv č 
Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina 
souhlasí 
se zasíláním podkladových materiálů pouze v elektronické podobě. 
Usnesení bylo přijato 6 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
Jiří Šmrha sdělil, že byla provedena kontrola na KCTM ve stolním tenise. Tato kontrola dopadla 
dobře. 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na pond ělí 18. října 2010 od 13:00 hod. v v sídle 
Krajského ú řadu kraje Vyso čina, Žižkova 57, Jihlava, zasedací místnost A 3.15.  
 

11. Ukončení jednání 

Petr Stoček poděkoval přítomným za účast a aktivní přístup a ukončil jednání. 
 
 
 
Petr Sto ček v. r. 
předseda Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vysočina 

 

Zpracovala a zapsala: Eva Charvátová dne 27. září 2010. 


